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4.4.5 Continuering van grip op risico gestuurd beheer Buitenruimte

Speerpunten Kwaliteit en Kwetsbaarheid

Wat willen we bereiken? Continuering van grip op risico gestuurd beheer buitenruimte.

Wat willen we ervoor doen? Optimaliseren assetbeheer, door de beheersystematiek Openbare Ruimte verder toe te
passen voor de gemeenten Uithoorn en Ouder-Amstel. Dit op basis van het vastgesteld
Integraal Beheer Openbare Ruimte (IBOR), het Leidraad Inrichting Openbare Ruimte (LIOR)
en de vastgestelde beheerplannen per Asset.

Wat is de stand van zaken? De planning is dat medio 2021 alle plannen zijn vastgesteld door het college van Uithoorn.
In Ouder-Amstel wordt gewerkt conform de vastgestelde beheerplannen. Voor het
beheerplan "Overlastgevende Soorten" is een aparte notitie in voorbereiding.
Bij de voorbereiding van projecten worden de IBOR en LIOR als uitgangspunt gehanteerd.

4.4.6 Doorontwikkeling van de Boa-pool
In de voorliggende jaren is weinig geïnvesteerd in de doorontwikkeling van de Boa-pool. Van meegaan in
de landelijke ontwikkeling van de Boa was geen sprake. Het doel in 2020 was om het Boa-team verder te
ontwikkelen. Hieraan was nog geen concreet traject gekoppeld omdat de inspanningen eerst gericht waren op
het beter laten samenwerken van het team.

De Coronamaatregelen hebben hier in korte tijd grote druk op gezet waardoor echte doorontwikkeling niet
mogelijk was. Dat wordt in 2021 opgepakt als onderdeel van de VTH doorontwikkeling.

4.4.7 Corona – VTH
De Coronacrisis heeft een flinke impact op het team VTH. Naast de algemeen geldende beperkingen kent VTH
een aantal specifieke uitdagingen.

Veel van het werk is nu gerelateerd aan Corona: controles van winkels, supermarkten en contactberoepen,
uitzoeken wat wel mag en niet mag, regelmatig veranderende regels en overleggen met de 'Coronastaven' van
de gemeenten. Als de regels versoepelen (bijvoorbeeld terrassen die weer open gaan) dan heeft dat direct
effect op de inzet van de handhavers.

Er is een toename van kleinere vergunningaanvragen (uitbouwen, dakkapellen etc.), dit lijkt ook door te werken
in het aantal informatievragen en in het aantal handhavingszaken. Mensen zien door het thuis zijn meer dan
voorheen. Dit leidt tot meer meldingen.

Hoewel het rondom evenementen en horeca nu rustig is met de strenge lockdown is de verwachting dat er een
hausse komt wanneer de maatregelen versoepelt worden. Met name vragen over wat wel en niet mag worden
georganiseerd, komen dan weer op ons af.
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